
 

 
 
Geachte minister, 
 
De afgelopen maanden waren voor iedereen bijzonder. Ook als Brussels jeugdwerk deden we 
het nodige om onze activiteiten aan te passen en veilig te laten verlopen in het belang van 
de volksgezondheid. De protocollen die afgesproken waren tussen de verschillende 
gemeenschappen, de sector en de GEES waren hierbij cruciaal. 
 
We vernemen vandaag dat er gesprekken zijn om deze protocollen aan te passen. Hierbij zou 
er niet langer uniformiteit zijn tussen de verschillende gemeenschappen in ons land. Als 
jeugdraad van de Vlaamse Gemeenschapscommissie (VGC) betreuren we dit ten zeerste.  
 
Zoals u weet, is ruimte een schaars goed in het Brussels hoofdstedelijk gewest. Veel 
jeugdwerkingen werken daarenboven samen of delen ruimte. Verschillende protocollen, 
afhankelijk van onder welke gemeenschap de organisatie ressorteert, zal in Brussel tot 
verwarring en bizarre situaties leiden. 
 
Als spreekbuis van de Brusselse jongeren en hun organisaties vragen we ook rekening te 
houden met de kinderen en jongeren in de hoofdstad van het land: zet hun belangen op de 
eerste plaats en kies daarom voor eenduidige en uniforme richtlijnen voor het 
Nederlandstalig en Franstalig jeugdwerk. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
 
 
 
Naomi COSTROP      
Voorzitter VGC-jeugdraad     
 
cc: minister Valérie Glatigny 
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Aan de heer Benjamin Dalle  
Vlaams minister van Brussel, Jeugd en Media 
Koolstraat 35 
1000 Brussel 


